

Dagordning möte RHK Styrelse 2022-10-11

1. Belastningsregister — Ta med och visa ni som har fått.

2. Säsongsschema — presentation av säsongsschema i dagsläget.

3. Domare

- i. Vilka domare har vi?
- ii. Ersättning Domare

4. Utbildningar

- Sekreterarutbildning i september (Damlaget behöver fler). När kan nästa tillfälle för utbildning bli av?
- T2U finns flera som har intresse av. När finns nästa tillfälle i vår närhet?

5. Pojklag?

6. Idrottens dag 30/9

- Genomgång hur det gick
- Prova-på-handboll 18/11 och 25/11 15.30-17.15 i Ramunderhallen.

7. Sverigelotten

- Lotterna kommer inom kort.
- Ansvarig från respektive lag:
 - i. F11/13: Mia Neander
 - ii. Damlaget: Josefin Wasteson

8. Inköp/Försäljning

- Lena har satt ihop en lista över material. Beställning behöver ske snarast möjligt.
- Förslag att sälja av en eller båda Crosstrainer?

9. Sponsring

Hur mycket ska tillfalla klubben kring när lagen drar in en sponsor?

10. Klädprovardag?

11. Lagfotografering?

12. Ledarträff. När?

13. Ekonomi

- Resultatet och utgifterna just nu.
- Hur ser det ut med betalda avgifter.

14. Nästa möte

15. Övriga frågor

Protokoll möte RHK Styrelse 2022-10-11

1. Belastningsregister — Lena och Micke hade med sig och är nu avprickade.

Kvar i styrelsen att redovisa är Harald, Johan och Erika. Påminnelse har gått ut till lagledarna ännu en gång att de behöver uppvisa intyg.

2. Säsongsschema — Christian presenterade av säsongsschemat i dagsläget.

Spelschema för hemmamatcher skickades också ut efter mötet till samtliga ledare och personer med olika uppdrag. Dessutom sitter nu senaste spelschemat på anslagstavlan i Vikingen under "Handboll"

3. Domare

- i. Vilka domare har vi? Erik ska skicka över en fil med vilka domare vi har i dagsläget samt deras kontaktuppgifter. Ytterligare två domare (Arvid och Sebastian) från Norrköping har visat intresse att döma även i Söderköping. Nätverksmöte med Norrköping ska ske 12/10.
- ii. Ersättning Domare: 250kr/match samt 18.50kr/mil i milersättning. Sammandragsmatcher med spel på halvplan ger halva ersättningen.

4. Utbildningar

- Sekreterarutbildning i september (Damlaget behöver fler). När kan nästa tillfälle för utbildning bli av? Mimmi fick i uppgift att komma med förslag på datum då deras personer kunde, för den som håller i utbildningarna var öppen för förslag. När damlaget kommit med två förslag på datum, kontaktas även FP11-13s lag då de kan tänkas påbörja detta inför kommande säsonger. Alexander bokar in utbildningen (förhoppningsvis i Söderköping, beroende på antal personer) när det blir aktuellt. Alexander tar reda på vad sekreterarutbildningen kostar.
- T2U finns flera som har intresse av. När finns nästa tillfälle i vår närhet? Enligt Alexander kan det bli av med en sådan utbildning i vår 2023 alternativt hösten 2023. Alexander tar reda på vad den kostar då den innehåller betydligt mer än T1U. Vid höga utbildningskostnader kom förslaget upp att om man ska gå den så behöver man intyga att man åtminstone tränar ett lat i RHK ytterligare 2år, alternativt får betala tillbaka halva utbildningskostnaden.

5. Pojklag? I dagsläget finns det 6st pojkar registrerade i FP11-13. De är födda 2012 och 2013. För att se om det finns mer intresse ska ett utlägg på Facebook samt utskick via Laget.se, likaså när det gäller tränare. Tiden som har varit bokad på torsdagar kl 16.30-18.00 kommer erbjudas till SIBK fram till årsskiftet, då det finns möjlighet att fler vill börja efter prova-på-dagarna 18/11 och 25/11. Efter årsskiftet görs en ny utvärdering om vi behöver tiden tillbaka eller om vi fortsätter att låna ut den till SIBK.

6. Idrottens dag 30/9

- Genomgång hur det gick. RHK fick väldigt mycket beröm för våra aktiviteter. Ca 1000 barn i åldrarna F-6 från kommunens alla skolor var där. Patrik, Christian, Lena, Åsa och Andreas gjorde ett tappert jobb. Christian ska bli instruerad av SISU hur man återrapporterar det i IdrottOnline.
- Prova-på-handboll 18/11 och 25/11 15.30-17.15 i Ramunderhallen. Patrik Håkansson, Christian samt några utvalda tjejer från F09/10 tar hand om dessa träningar

7. Sverigelotten

- Lotterna kommer inom kort. Lotterna kom den 10/10 och utdelningen till respektive lag har påbörjats. Första sälj Slut är 31/11.

- Ansvarig från respektive lag:
 - i. F09/10: Robert Sterling
 - ii. FP11/13: Mia Neander
 - iii. FP14/15: Ida Boqvist
 - iv. FP16/17: Maria Tellgren
 - v. Damlaget: Josefin Wasteson

8. Inköp/Försäljning

- Lena har satt ihop en lista över material. Beställning behöver ske snarast möjligt. Lena tillsammans med Maria obesörjer att beställningen läggs. Klister till damlaget är redan inköpt så det behöver inte köpas på nytt.
- Förslag att sälja av en eller båda Crosstrainer? Beslut togs att båda Crosstrainer ska säljas. Om inte tidigare, så vid kommande Lagträff ska de plockas fram och först läggas till försäljning på FB och Laget.se. Sedan på Blocket.

9. Sponsring

Hur mycket ska tillfalla klubben kring när lagen drar in en sponsor?

Förslag var att tex 20% av sponsorintäkterna ska gå till klubben om en sponsor tas in från ett lag.

Annat alternativ var att sponsorer bör tas in för att täcka matchtröjor. Därefter så tillfaller all sponsring respektive lagkassa.

Då sponsorfrågan blev mer komplex ju mer den diskuterades, bestämdes att denna punkt bordläggs till ett enskilt separat möte.

10. Klädprovardag?

Maria skulle ringa Stadium ändå i och med kommande inköp. Hon frågar då om när en eventuell klädprovardag kan bli aktuell. Önskemål är att kunna ha den innan december.

11. Lagfotografering?

Samtliga lag har visat intresse för fotografering. Dock uppkom frågan kring skyddade identiteter samt GDPR. Christian tar kontakt med fotografen för att diskutera denna fråga. Helst vill vi i så fall få gjort fotograferingen innan årsskiftet.

12. Ledarträff. När?

Christian bjuder in alla lagledare och styrelsen i början av november. Förslag fanns på en onsdag då det kolliderar minst med träningar. Tanken är att alla ska kunna träffas, få ett ansikte på styrelsen samt städa kansliet och bollförrådet.

13. Ekonomi

- Resultatet och utgifterna ser bra ut just nu.
- Hur ser det ut med betalda avgifter? Det ser bra ut. De allra flesta har betalt. De som inte betalt har Micke skickat påminnelse.

14. Nästa möte. Förslag på ca 5 veckors mellanrum. Nästa möte bör kanske endast avhandla sponsorer och kanske en punkt till

15. Övriga frågor

Harald är förhoppningsvis tillbaka 1/12.
Mötet avslutades